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Folketingets Skatteudvalg
Christiansborg

Finansministeren

23. marts 2009

Svar på Skatteudvalgets spørgsmål nr. 252 af 4. marts 2009 (Alm. 
del - § 7) stillet efter ønske fra Klaus Hækkerup (S).

Spørgsmål:
Engangsforhøjelsen af tonnageskatten begrundes med udviklingen i priser og løn-
ninger. Hvorfor lader man ikke tonnageskatten være indekseret i forhold til udvik-
lingen i priser og lønninger? 

Svar:
Jeg har indhentet nedenstående svar fra Skatteministeriet, som jeg henholder mig 
til:

”Regeringen har i forbindelse med Forårspakke 2.0 vurderet, at en engangsforhø-
jelse af tonnageskatten er den mest hensigtsmæssige måde at modvirke udhulnin-
gen af beskatningen af rederivirksomhed, bl.a. med henblik på, at rederierhvervet 
fremover kan kende niveauet for beskatningen.”

Med venlig hilsen

Lars Løkke Rasmussen
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